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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1564 En kartläggning av den svenska beroendevården

Sverige har allvarliga problem med en mycket hög narkotikarelaterad 
dödlighet. Förklaringarna till detta misslyckande är många. En är att 
beroendevården är ojämlik över landet och att tillgängligheten till vård och 
behandling många gånger är bristfällig. Huruvida man som beroendesjuk har 
tillgång till god vård avgörs i stor utsträckning av var i landet man råkar bo. Det 
är en oacceptabel situation. 

På nationell nivå har vi bristande kunskap om vilka beroendeinsatser som görs 
och vilken beroendevård som finns i landet. Svensk förening för 
Beroendemedicin försöker nu på eget initiativ inventera landets 
beroendekliniker och mottagningar. Sådana basala uppgifter bör dock rimligen 
ansvariga myndigheter samla in och sammanställa. Givet att vi har en ojämlik 
beroendevård i landet torde det vara angeläget och grundläggande att kartlägga 
hur vården ser ut i dag för att utifrån den kunskapen kunna vidta adekvata 
åtgärder i syfte att skapa en mer tillgänglig och jämlik beroendevård i Sverige. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Är ministern beredd att ta initiativ till en kartläggning av den svenska 
beroendevården? 

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-12
Besvaras senast
2020-06-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


